
 
Frågor och svar  

i anledning av SSSK’s introduktion och regler för medlemskap.  
 
Kan alla bli medlemmar? 
Ja, SSSK är en öppen förening. Man ska naturligtvis kunna åka skridskor och följa 
vad som gäller medlemmar sinsemellan genom stadgarna.  
 
Vad är en fadder? 
En fadder är en medlem som åtagit sig att introducera sökande till medlemskap i 
SSSK. 
 
Jag känner ingen i klubben. Hur gör jag då? 

Gruppvis introduktion ordnas för dem som saknar kontakter i Klubben. Anmäl Dig 
till en introduktionskväll, ange att Du saknar fadder.  
 
Kan vilken medlem som helst vara fadder? 
Ja, medlemskap gäller med lika villkor för alla.  
 
Hur många sökande åt gången kan jag som medlem faddra in?  
Till en vanlig utfärd kan Du anmäla fyra personer, tre sökande och Dig själv. Tre är 
därför lämpligt. För grupper arrangeras introduktionsturer som del av det ordinarie 
utfärder då fler kan delta.  
 
Får jag ta betalt för att faddra in nya medlemmar?  
Nej.  
 
Varför höjer Ni kraven? 
Introduktionen motsvarar den normala verksamheten för att ge en så ärlig bild av 
SSSK som möjligt.  
 
Jag har aldrig tänkt plurra och vill slippa isbad!  
Plurrningar drabbar i snitt en procent av deltagarna på våra utfärder, oftare på 
privatturer. Det kan man själv i viss mån påverka genom val av åkdag, område, 
grupp, ledare och beteende på isen. Men förr eller senare ligger den flitige åkaren i 
vattnet. SSSK har haft incidenter där plurrade drabbats av handlingsförlamning och 
utsatt sig själva och sina åkkamrater för fara. Isvaksövningen syftar till att minska 
denna risk genom praktisk träning. Som ett alternativ för Er som inte gillar kallt 
vatten kan plurrövning även ske i bassäng. 
 
Varför ordnar inte SSSK turer utan plurrningar istället?  
Det kan vi inte. I SSSK har medlemmarna gjort valet att glädjen med skridskoåkning 
på naturis överväger dess risker. Det är ett frivilligt val för Dig också. Kan Du inte 
acceptera risken för en plurrning är inte SSSK rätt förening för Dig.  
 
 



 
 
Hur har det här fungerat hittills? 
Programmet kom igång inför säsongen 2006/2007. Vissa saker har fungerat väl och 
andra mindre bra. Det största problemet har varit svårigheten att koppla samman 
faddrar med sökande utan egna kontakter i Klubben. Detta åtgärdas inför säsongen 
2008/09 genom gruppvis introduktion för dem som saknar kontakter. 
Isvaksövningen synes även ha haft en icke avsedd avskräckande effekt. Kravet på 
isvaksövning mildras till att även acceptera plurrövning i bassäng. Programmet 
utvärderas även fortsättningsvis löpande.  


